
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 759
På samrådet om marsvin 19. maj, 2011 fremgik det, at en ny beredskabsplan
for strandede havpattedyr i fremtiden ville sikre at 25 marsvin blev indsamlet
til obduktion. Mener ministeren, at dette antal er stort nok til at data fra disse
obduktioner kan bruges i en forvaltningssammenhæng, fx med henblik på at
vurdere, hvor stor en del af det samlede antal strandede marsvin, der er døde
som følge af bifangst?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Mach (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på trine.pertou.mach@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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